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Interoelacia

W imieniu mieszkaric6w Wloctawka, w szczeg6lnoSci uczni6w Liceum Ziemi Kujawskiej

oraz ich rodzic6w zwracam siq z projbq o informacjq, czy w zwiqzku z dyslokacj4 tej plac6wki

do budynku przy ul. Le6nej, przewidziana jest aktuallzacja rozkfad6w jazdy autobus6w miejskich,

w szczeg6lnodci zwiqkszenie ilo6ci kurs6w w godzinach dojazdu uczni6w na zajecia dydaktyczne

i powrotu do domu?


